

REF: DFM/2019/0701 Date: 01 July 2019

المرجع : DFM\2019\0701 التاريخ : 01 يوليو 2019

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal Executive Vice President, Chief Operations Officer (COO), Head of Operation Division Dubai Financial Market

سعادة / حسن عبدالرحمن السركال المحترم نائب الرئيس التنفيذي المدير التنفيذي للعمليات رئيس قطاع العمليات سوق دبي المالي

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Notification of results of DXB Entertainments PJSC Board of Directors Resolution by Circulation

الموضوع: إخطار بنتائج قرارات مجلس إدارة شركة دي إكس بي إنترتينمنتس (ش.م.ع) التي اتخذت بالتمرير

Further to our letter sent on 26<sup>th</sup> June 2019, we would like to inform you that the DXB Entertainments PJSC Board of Directors has passed the following resolution by circulation:

بالاشارة الى كتابنا المرسل في 26 يونيو 2019، نود اخطاركم بان مجلس ادارة شركة دي إكس بي إنترتينمنتس (ش.م.ع) اتخذ القرارات فيما يخص المواضيع الآتية بالتمرير:

- 1. Approved the recommendation in respect of entering into and execution of a license and settlement agreement with Six Flags.
- الموافقة على مقترح الدخول في اتفاقية بشأن العلامة التجارية الخاصة بشركة "سيكس فلاجز" والتسويات المعنية.
- 2. Approved the amendments to the board DOA regarding certain authorisation thresholds.

 الموافقة على التعديلات التي تخص صلاحيات مجلس الأدارة بشأن التخويلات.

Kind regards,

مع أطيب التحيات،

Tessa Maree Xueling Lee
Company Secretary